
Spånga Egnahemsförening 
 
Protokoll fört vid årsmöte för Sundby Egnahemsförening (u.ä.t. Spånga Egnahemsförening) den 5 
april 2022.  
 

1. Ira Kolehmainen öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Hon redogjorde för hur mötet utlysts, via direktmail, via Villaägarna, via föreningens Facebooksida 
samt annonsering i Sundbynytt. Mötet ansåg att mötet behörigen utlysts. 

2. Ira Kolehmainen valdes till mötesordförande och Anki Nyström till mötessekreterare. 
3. Per Simonsson och Stina Pettersson valdes till protokolljusterare tillika rösträknare. 
4. Föreslagen dagordning godkändes. 
5. Ira Kolehmainen föredrog verksamhetsberättelsen för 2021. 
6. Georg Dreifaldt föredrog den ekonomiska berättelsen för 2021 för Sundby Egnahemsförening.  
7. Ragnar Gillberg fördrog revisionsberättelsen. Revisorerna yrkade ansvarsfrihet för styrelsen för 

Sundby/Spånga Egnahemsförening för år 2021. 
8. Årsmötet beviljade den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.  
9. Styrelsen förslag på årsavgift på 100 kr för år 2023 godkändes av mötet. Styrelsen föreslagna budget 

för 2022 godkändes. Kapitalet kommer att öka i föreningen under året då tillgångar från Bromstens 
Villaägareförening och Flysta Villaägareförening kommer föras över till en kassa för hela området. 

10. Till föreningens styrelseordförande för 2022 omvaldes Magnus Ekstrand.  
11. Till ledamöter i styrelsen valdes: 

Nyval på två år: Johan Laurin och Jonas Jeppson boende i Flysta samt Wynn Johansson-Nunez och 
Stina Pettersson boende i Bromsten.  
Övriga ledamöter Anki Nyström, Georg Dreifaldt, Ira Kolehmainen och Kjell Jakobsson, alla från 
Sundby, har kvar ett år av sina mandatperioder.  

12. Till styrelsesuppleanter valdes på ett år: 
Camilla Hilldén och Annicka Istemo boende i Bromsten samt Anna Berglund Ruhe boende i Sundby. 

13. Till revisorer omvaldes Per Simonsson, Sundby, på ett år och som nyval Folke Thuresson, Bromsten. 
14. Till revisorssuppleant valdes Lotta Högström, Spånga. 
15. Styrelsen ålades att fungera som valberedning till årsmötet 2023. 
16. Inga inkomna motioner fanns. 
17. Övriga frågor: 

 Ira Kolehmainen berättande att sammanslagningen av våra tre villaägarföreningar 
(Bromstens, Flysta och Sundby) ger oss möjlighet att bli starkare som en förening 
Egnahemsföreningens vision läste upp om framtida planerade aktiviteter presenterades.  
Det som är planerade och bestämt är:  

o Sammanslagningsfest för alla medlemmar i Spånga Folkan den 13 maj 2022. 
o Valborgsmässofirande med majbrasa på ödetomten i Sundby, där Spånga Hockey 

kommer att vara arrangör tillsammans med Spånga Egnahemsförening. 
   Övriga aktiviteter som kommer att diskuteras i styrelsen: 

o Äppeldagen i Sundby, Familjedag i Flysta, Loppis i Bromsten mm. 
 Styrelsen fick i uppdrag att på nästa styrelsemöte ta upp frågan om hur det lokala samarbetet 

med polisen kan stärkas. Detta bland annat på grund av vi ser en ökning av att större 
ungdomsgäng samlas i området.  Annika Friberg informerade om att omorganisation inom 
polisen har genomförts vilket kan innebära vissa förändringar i kontakterna. 

 Styrelsen fick i uppdrag att undersöka om föreningen kan vara med och bidra till någon 
allmän städdag i området som bland annat vissa skolor genomför. 

 Det informerades om att det är enkelt för medlemmar i f.d. Bromsten och Flysta att byta till 
Spånga Egnahemsförening via en chattfunktion på Villaägarna.  

 Ett förslag kom fram att komplettera information via föreningens Facebook-grupp – som inte 
alla har tillgång till - om aktiviteter/arrangemang via till exempel affischering i området.  

 
18. Mötet avslutades  

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 

 
 
Anki Nyström   Per Simonsson                          Stina Pettersson 
 
 


